
Zápisnica č. 28/2005
zo zasadnutia Kolégia rektora STU dňa 16. mája 2005 v Bratislave

Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer,
Robert Špaček, Helena Žideková, Milan Žalman, Dušan Petráš, Karol
Jelemenský, František Janíček, Dušan Bakoš, Peter Gál, Jozef Sablik,
Ľudovít Molnár, Daniel Bobok, Pavel Timár, Martin Repko

Neprítomný: Ernest Bučko

Program:

Kontrola plnenia úloh
1. Štatút www stránky STU (pror. Špaček)
2. Správa o hospodárení a rozpočet STU (kvestorka Žideková)
3. Zmena centrálneho dodávateľa výpočtovej techniky na STU (pror. Molnár)
4. Rôzne

Predložené materiály:

Kontrola plnenia úloh
1. Správa o hospodárení STU za rok 2004 (kvestorka Žideková)
2. Rozpočet STU na rok 2005 (kvestorka Žideková)
3. Campus Online – Služby a používateľská podpora aplikácie (pror. Molnár)

Kontrola plnenia úloh

Splnené úlohy: 1/24/2005

Nesplnené úlohy: 1/27/2005 – plnenie úlohy predĺžené do 30.5.2005
2/27/2005 – plnenie úlohy predĺžené do 30.5.2005
3/27/2005 – plnenie úlohy predĺžené do 30.5.2005

K bodu 1 Štatút www stránky STU (pror. Špaček)
Pror. Špaček: Podal detailnú informáciu o príprave novej web stránky STU vrátane jej

prezentácie.

Dekan Janíček: Pri novej web stránke nemá byť potlačená individuálna stránka fakulty. Tam
sa prejaví kreativita tej ktorej fakulty. Žiadal preddefinovať úrovne, ktoré
môže obhospodarovať fakulta a ktoré univerzita.

Dekan Petráš: Novú web stránku STU vidí ako jednotu rôznorodosti.
Dekan
Jelemenský :

Navrhol dať stránku čo najskôr do prevádzky a potom sa môžu ešte niektoré
detaily dolaďovať. Treba jednotný termín uvedenia web stránky do života.

Dekan Molnár: Pri zavádzaní novej web stránky máme obsahové a technické problémy a tie
treba rozlišovať a riešiť osobitne.

Pror. Špaček: Zakúpenie redakčného softvéru Buxus pre fakulty bude cenovo prístupné –
cca 14000 Sk. Ak niet námietok, môžeme s novou web stránkou začať už za
niekoľko dní.
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Uznesenie KR č. 1/28/2005
KR STU schvaľuje s pripomienkami predloženú koncepciu novej web stránky STU.

K bodu 2: Správa o hospodárení a rozpočet STU (kvestorka Žideková)

Rektor Báleš: Stručne komentoval výsledky hospodárenia STU v roku 2004. Celkový
hospodársky výsledok bol kladný vo výške cca 41 mil. Sk. Najvýznamnejšie
položky v nákladoch sú mzdy a odvody (cca 62 %) a energie (cca 10 %).
Vyzval prítomných dekanov, aby v týchto oblastiach hľadali rezervy.
Informoval, že správa o hospodárení ako aj rozpočet STU na rok 2005 boli
prerokované a schválené v Správnej rade STU. Vyzval prítomných dekanov,
aby venovali zvýšenú pozornosť budovaniu ekonomických oddelení na
fakultách vrátane odmeňovania pracovníkov.

Kvestorka
Žideková:

Informovala detailnejšie o výsledkoch hospodárenia STU za rok 2004
a navrhnutom rozpočte STU na rok 2005. Všetky súčasti STU okrem SjF
dosiahli kladný hospodársky výsledok. Upozornila aj na nedostatky: je
potrebné do budúcnosti zreálniť náklady na energie v okruhu PŠ, pri PŠ je
potrebné počítať aj s odpismi prístrojov a zariadení, čo sa doteraz
nevyužívalo. Rozpočet STU na rok 2005 je navrhnutý s kladným
hospodárskym výsledkom na úrovni cca 11 mil. Sk.

Dekan Bakoš: Požadoval radu, ako by sa dali zmysluplnejšie využiť peniaze z projektov
APVT (leasing a pod.).

Dekan Gál : Dal otázku, či STU má koncepciu získavanie investičných prostriedkov
napr. na opravy a zateplenie budov a pod.

Dekan Petráš : Požiadal o vysvetlenie, ako je možné, že súčasť STU plánovala stratu 2 mil.
Sk a skončila so ziskom 6 mil. Sk.

Uznesenie KR č. 2/28/2005
KR STU berie na vedomie predložené materiály „Správa o hospodárení STU za rok 2004“
ako aj „Rozpočet STU na rok 2005“.

K bodu 3 Zmena centrálneho dodávateľa výpočtovej techniky na STU
(pror. Molnár)

Pror. Molnár: Informoval prítomných o zmene centrálneho dodávateľa výpočtovej
techniky a komponentov na STU. Novým dodávateľom bude firma AGEM,
spol. s r. o. Budú 3 kontaktné pracoviská na STU (Mlynská dolina, Centrum
a Trnava). STU ako veľký odberateľ bude mať nižšie ceny výpočtovej
techniky, než firma AGEM uvádza v oficiálnom cenníku na internete cca
o 7 %.

Dekan Janíček: Informoval sa na termín započatia činnosti nového dodávateľa. Odpovedal
pror. Molnár, že to bude pravdepodobne od 23. mája 2005.

Úloha KR č. 1/28/2005
Rektor STU ukladá úlohu uskutočniť inventúru a vybavenie reklamácií na dodávky od firmy
ŠTOR, ktoré prišli do 5.5.2005.
Z: Pror. Molnár
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T: 23.5.2005

Úloha KR č. 2/28/2005
Rektor STU ukladá úlohu určiť zodpovedného pracovníka za každú súčasť STU, ktorý bude
monitorovať objednávky, faktúry a dodávky výpočtovej techniky a komponentov pre danú
súčasť STU a oznámiť jeho meno pror. Molnárovi,
Z: Dekani fakúlt a riaditelia súčastí STU
T: 23. 05. 2005

K bodu 4 Rôzne

1) Rektor Báleš: Vyhlásenie.

V ostatnom čase prichádzajú na adresu rektora STU anonymné listy, ktoré informujú
o zamestnancoch STU nachádzajúcich sa vo zverejnených zoznamoch ŠTB. V tejto
súvislosti rektor STU vyhlasuje, že v SR neplatí lustračný zákon a neexistujú ani žiadne
ďalšie právne normy, ktoré by predpisovali alebo oprávňovali rektora v tejto súvislosti
konať. Je presvedčený, že je to vecou každej dotknutej osoby. Je proti rozpútaniu
ďalšieho kola „kádrovania“ na STU.

Rektor STU upozornil na zmenu termínu júnového rokovania KR STU, ktoré pôvodne
malo byť 13.6. a bude 20.6.2005. Promócie doktorandov budú dňa 14.6.2005 o 11.
hodine.

2) Prorektor Molnár:
Predložil písomný materiál v troch jazykových mutáciách : „Campus Online – Služby
a používateľská podpora aplikácie.“ Základom je systém ORACLE vrátane ochrany
proti útokom zvonku aj zvnútra STU. Tento projekt je finančne zabezpečovaný čiastočne
centrálne a čiastočne z fakúlt STU.
Dekan Molnár navrhol, aby sa odborníci z STU stretli predtým, než bude jednanie
s dodávateľom, aby sme vystupovali ako univerzita a nie ako súbor fakúlt.
Dekan Gál – ocenil tento projekt a navrhol vytvoriť expertnú skupinu.
Dekan Petráš – navrhol, aby okrem prodekanov boli delegovaní aj odborníci
z jednotlivých fakúlt, ktorí vedia detailne formulovať požiadavky na jednotlivé súčasti
AIS.

Úloha KR č. 3/28/2005
Rektor STU ukladá úlohu dodať pripomienky k písomnému materiálu „Campus Online -
Služby a používateľská podpora aplikácie“. Určiť z fakúlt ľudí, ktorí budú spolupracovať na
tomto projekte v danej oblasti. Pripomienky aj mená odborníkov je treba dodať pror.
Molnárovi.
Z: Dekani fakúlt STU
T: 23. 05. 2005

Úloha KR č. 4/28/2005
Rektor STU ukladá prorektorovi Molnárovi úlohu zvolať poradu expertov z fakúlt STU, ktorá
sa uskutoční v týždni od 23. do 27. mája 2005 tak, aby sme boli maximálne pripravení na
jednanie s dodávateľom AIS, ktoré bude prebiehať v dňoch 8.-10.6.2005.
Z: Pror. Molnár
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T: 23. 05. 2005

3) Kvestorka Žideková:
Informovala, že sme dostali avízo z MŠ SR o zvýšení dotácie na STU pre rok 2005
z titulu projektov a iných reklamácií, ktoré sme poslali. Najprv však musíme zistiť
presne, ktoré reklamácie boli uznané, až potom môže dôjsť k rozdeleniu navýšenej časti
dotácie na súčasti STU.

4) Prorektor Kalužný:
• Na VR STU boli schválení členovia odborových komisií doktorandského štúdia. Je

potrebné, aby sa tieto komisie čo najskôr stretli a zvolili si každá svojho predsedu.
Jeho meno je treba oznámiť prorektorovi Kalužnému.

• Informoval o prehodnocovaní ceny pedagogických výkonov a potom bude môcť byť
splnená úloha KR č. 1/27/2005 o finančnom zabezpečení projektu pedagogickej
prípravy učiteľov STU.

Úloha KR č. 5/28/2005
Rektor STU ukladá dodať edičný plán všetkých fakúlt STU za rok 2005 prorektorovi
Kalužnému v štruktúre, ktorá je v prílohe tejto zápisnice.
Z: Dekani fakúlt STU
T: 30. 06. 2005

5) Prorektor Špaček:
• Je hotová výročná správa STU za rok 2004. V krátkom čase bude distribuovaná aj na

fakulty STU.
• Na STU máme nové propagačné predmety – vlajky, tričká odznaky. Každý člen KR

STU dostal tričko aj odznak STU. Je možno si ich zakúpiť – predávajú sa na ŠD
v cene: tričko 120 Sk a odznak 42 Sk.

• Oslovil nás šéfredaktor  časopisu IBC (International Business Cooperation)
a ponúkol jedno číslo tohto časopisu venovať prezentácii STU a jej fakúlt. Je vhodné
si nájsť pre túto prezentáciu aj partnera/partnerov z priemyslu.

Úloha KR č. 6/28/2005
Rektor STU ukladá úlohu dodať Ing. Šajbidorovej – redaktorke časopisu Spektrum STU
záujem fakulty prezentovať sa v časopise IBC spolu s priemyselným partnerom.
Z: Dekani fakúlt STU
T: 30. 05. 2005.

6) Prorektor Redhammer:
• Z STU bolo prijatých 7 projektov ESF v celkovej sume cca 30 mil. Sk.
• Prebieha výzva na podávanie projektov APVT s termínom do 15.6.2005.

7) Predseda UOO STU Bobok:
Kolektívna zmluva na rok 2005 už bola uzavretá a bude v najbližších dňoch podpísaná.

8) Ing. Pavel Timár:
Upozornil, aby na fakultách neboli zverejňované výsledky skúšok študentov na rôznych
výveskách ani na internete v členení meno + priezvisko + výsledok skúšky. Je to
v rozpore s Bezpečnostným projektom STU aj so zákonom o ochrane osobných údajov.
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9) Dekan Petráš:
Na základe článku v SME sa informoval o poplatkoch študentov za opakovanie ročníka
ak štúdium prekročí rámec štandardnej dĺžky. Pror. Kalužný odpovedal, že od septembra
2005 sa to ešte žiadnej fakulty STU netýka, až v ďalšom akademickom roku.

10) Dekan Bakoš:
Informoval o úspešnej akcii viacerých fakúlt STU na výstave Incheba 2005.

11) Dekan Molnár:
Požiadal o informáciu, aké bude definitívne umiestnenie FIIT STU. Rektor STU
odpovedal, že to bude zaslané písomne v najbližšom období.

12) Dekan Sablik:
• Oznámil, že MtF STU slávi 20. výročie svojho vzniku a pri tejto príležitosti chystajú

návrh na udelenie titulu Dr. h. c.
• Pýtal sa na fungovanie knižničného systému OLIB a či to bude obsiahnuté v novom

AIS. Detailné vysvetlenie podá pror. Molnár.

Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD.

Zápisnicu overili:

Prof. Ing. arch. Peter GÁL, PhD., dekan FA STU

Prof. RNDr. Ján KALUŽNÝ, prorektor STU

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU

Príloha č. 1: Štruktúra pre zaslanie edičného plánu fakulty.

Počet titulov
Skriptá Učebnice

Bc. štúdium
Ing. štúdium


